
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 17. června 2020 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

Zúčastnili se: Ing. Hora, p. Smolka, p. Franče, p. Cerovská, Ing. Hloušková, p. 

Randa 

Omluven: p. Matička 

Hosté:    Ing. Kubicová, p. Pizinger 

 

Program:  

 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Úprava schváleného rozpočtu Města Chodova na rok 2020 
4. Návrh plánu práce FV na II. pololetí roku 2020 
5. Organizační záležitosti 
6. Diskuse, závěr 

 

Ad 1) Předseda finančního výboru p. Karel Matička se omluvil z dnešního jednání a 

pověřil Ing. Horu zastoupením řízení dnešního zasedání. Členové finančního výboru 

zastoupení odsouhlasili. Ing. Hora přivítal přítomné a zahájil jednání. Následně 

přečetl program jednání, členové FV neměli připomínky, program byl schválen. 

 

Ad 2) Kontrola usnesení: usnesení č. 5/2020 a 6/2020 bylo splněno projednáním ZM 

dne 5.5.2020, usnesení č. 7/2020 bylo před projednáním v ZM změněno z původně 

předkládaných RZ byl vypuštěn převod finančních prostředků z kapitálového na běžný 

rozpočet – akce výměna sedaček v kinosále v rozpočtované výši 950 tis. Kč a dále 

byl snížen o cca 2 mil. Kč příspěvek pro Chodovské technicko-ekologické služby 

s.r.o. na výdaje spojené se zaměstnáváním osob na veřejně prospěšné práce, z důvodu 

přijetí nižšího počtu lidí, kteří nastoupí až od června letošního roku.      

 

Ad 3) Úprava schváleného rozpočtu Města Chodova na rok 2020 – materiál přednesla 

Ing Kubicová, jedná se o snížení schváleného rozpočtu na rok 2020 z důvodu neplnění 

příjmů z rozpočtového určení daní. Starosta navázal a podrobně okomentoval 

jednotlivé krácené akce. P. Randa se dotazoval na akci odvodnění ve Vančurově ulici 

a Račák, vysvětlila Ing. Kubicová. Dále p. Randa navrhnul úsporu výdajů ve snížení 

počtu sečí trávy ve městě, do diskuse se zapojili další členové FV, snížení počtu 

sečí se nedoporučuje. 

Ing. Hora předložil návrh usnesení č. 8/2020, které bylo schváleno 6ti hlasy 

 

Ad 4) Návrh plánu práce finančního výboru na II. pololetí roku 2020 předložil Ing. 

Hora. Protože nebyly žádné dotazy ani doplnění, přečetl usnesení č. 9/2020, které 

bylo schváleno 6ti hlasy. 

 

Ad 5) Organizační záležitosti: Ing. Kubicová předložila návrh rozpočtové změny na 

pořízení ochranných osobních pomůcek, roušek, respirátorů, ochranných obleků, 

desinfekcí atd., v souvislosti s omezením šíření COVID-19.  

Ing Hora předložil usnesení č. 10/2020, které bylo schváleno 6ti hlasy. 

 

Ad 6) Diskuse: p. Pizinger hovořil o závazku veřejné služby firmy Ligneta, která za 

období omezení z důvodu pandemie koronaviru vykázala ztrátu ve výši 1,8 mil. Kč. 

Starosta požádal ministerstvo dopravy o dorovnání této ztráty. 

 

Ing. Hora následně poděkoval za účast a ukončil jednání finančního výboru.  

 

Zapsala: K. Kertészová    

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 


